
 
Püspökladány Város Önkormányzatának 

Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági 
Bizottsága 
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jegyzőkönyve 
 
 

 
 

32/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata a Tiszamenti Regionális Vízművek 

Zrt. 2013. évi üzemeltetési tevékenységéről készült beszámolóról 
 

33/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata Rácz Gábor Püspökladány, 

Kolozsvári u. 17. sz. alatti lakos kaszálási kérelméről 
 

34/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata Kovács József Richárd 

Püspökladány, Északi sor 9. sz. alatti lakos kaszálási kérelméről 
 

35/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata Szabó Sándor Püspökladány, 

Görepart u. 41. sz. alatti lakos kaszálási kérelméről 
 

36/2014. (VI.18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata Macsaj-Kovács András 

Püspökladány, Bartók B. u. 13. sz. alatti lakos kaszálási kérelméről 
 

37/2014. (VI.18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata Horváth Lajos Püspökladány, 

Vásártér u. 36. sz. alatti lakos kaszálási kérelméről 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 

mely készült a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági  
Bizottság 2014. június 18-i soron következő üléséről, a Polgármesteri Hivatal 

tanácskozó termében 
 
 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok és meghívottak 
 
valamint: Jeney Tibor – Városfejlesztési Iroda vezetője 
               Simainé Lakatos Anikó - jegyzőkönyvvezető 
 
 
 
A bizottsági ülés kezdete: 14. óra 00 perc 
 
Tóth László bizottsági elnök megnyitja az ülést, köszönti az ülésen 
résztvevőket. Megállapítja, hogy a bizottság részéről az ülésen jelen van 4 fő 
bizottsági tag, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Javasolja a napirendi pontok tárgyalását, melyeket a bizottság egyhangúlag 
elfogadta. 
Javasolja, hogy a bizottsági ülést követően a bizottság vonuljon ki a 
Startmunka mintaprojekt helyszínére. 
 
A bizottság a jegyzőkönyv hitelesítőjének – az elnök javaslatára – Kincses 
László bizottsági tagot kéri fel. 
 
 
Napirend: 
 

1.) Beszámoló a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2013. évi 
üzemeltetési tevékenységéről 
Előadó: Hajdú Gábor - vezérigazgató 

 
2.) Előterjesztés Rácz Gábor Püspökladány, Kolozsvári u. 17. sz. alatti 

lakos Püspökladány, 1902. és az 1903. hrsz-ú területek kaszálása 
iránti kérelméről 
Előadó: Tóth László – bizottsági elnök 
 

3.) Előterjesztés Kovács József Richárd Püspökladány, Északi sor 9. sz. 
alatti lakos a Sárrét utcai játszótér füves részének kaszálása iránti 
kérelméről 
Előadó: Tóth László – bizottsági elnök 
 

4.) Előterjesztés Szabó Sándor Püspökladány, Görepart u. 41. sz. alatti 
lakos kaszálásra vonatkozó kérelméről 
Előadó: Tóth László – bizottsági elnök 
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5.) Előterjesztés Macsaj-Kovács András Püspökladány, Bartók B. u. 13. 

sz. alatti lakos Püspökladány, 064/34. és a 064/35. hrsz-ú terület 
kaszálása iránti kérelméről 

  Előadó: Tóth László – bizottsági elnök 
 

6.) Előterjesztés Horváth Lajos Püspökladány, Vásártér u. 36. sz. alatti 
lakos Püspökladány, 512/4. hrsz-ú terület kaszálása iránti kérelméről 
Előadó: Tóth László – bizottsági elnök 
 

7.) Különfélék 
 

 
 

1.) Beszámoló a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2013. évi 
üzemeltetési tevékenységéről 

 
Varga Zoltán: Én képviselem a TRV Zrt. püspökladányi üzemét. 
Vezérigazgató Úr más elfoglaltsága miatt nem tudott eljönni a bizottsági 
ülésre. Nincs kiegészítésem a beszámolóhoz, ha kérdés merül fel szívesen 
válaszolok.  
 
Kincses László: A kitermelt víz és a szennyvíz nem egyforma mennyiségű, 
több a szennyvíz. Ez hogyan történhet? 
 
Varga Zoltán: A csapadék az oka, beszivárog a rendszerbe a víz, a lakosság 
bevezeti a szennyvizet a csatornába.  
 
Kincses László: A 2014-es tervben 534.105 m3 az ivóvíz. Miért kevesebb a 
szennyvíz? 
 
Varga Zoltán: Ez egy optimális eset. 
 
(Megérkezett Petőné Papp Margit bizottsági tag.) 
 
Kardos István: A felújítások milyen módon zajlanak? Felsőbb irányítók 
hagyják jóvá? El van öregedve a rendszer.  
 
Varga Zoltán: Nem volt nagy beruházás 2013-ban, csak szükségszerű 
felújítások voltak. A 15 éves fejlesztési terv kidolgozása van folyamatban, ez 
fogja felkarolni a vízhálózat fejlesztését.  
 
Tóth László: A Városüzemeltető Kft-vel jó az együttműködés? 
 
Varga Zoltán: Igen, a Kft. beszállíthat nekünk. 
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Kincses László: Ha az Újtelepen beindul a szennyvízhálózat, akkor a 
szennyvíz növekedni fog. A beszámolóban kevesebb számot látok. Idén már 
nem sok rákötés lesz? 
 
Varga Zoltán: Augusztus végén zárul le a szennyvíz építés, szeptembertől 
számíthatunk fogyasztásra. Nem tudjuk előre, hogy mennyi rákötés lesz. 
 
Petőné Papp Margit: A beszámoló minden lényeges elemet tartalmaz. Az a 
véleményem, hogy nagyon sok a kintlévőség. Tudom, hogy nem a vezetőség 
hibája, hanem a gazdasági helyzet miatt van. Támogatom a beszámolót. 
 
Varga Zoltán: Valamelyest csökkentek a kintlévőségek. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot.  
 
32/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2013. évi 
üzemeltetési tevékenységéről készült beszámolót támogatja.  
 
Határidő: 2014. június 26. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 

2.) Előterjesztés Rácz Gábor Püspökladány, Kolozsvári u. 17. sz. 
alatti lakos Püspökladány, 1902. és 1903. hrsz-ú terület 
kaszálása iránti kérelméről 

 
Tóth László: 2014. október 30-ig adjuk használatba a területet. Támogatom a 
kaszálását és javaslom hogy támogassa a bizottság. Rendbe tartják a 
területet és ők is takarmányhoz jutnak. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
33/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága Rácz Gábor Püspökladány, Kolozsvári u. 17. sz. 
alatti lakos kaszálási kérelmét támogatja. 
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Határidő: 2014. június 26. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 
 
 

3.) Előterjesztés Kovács József Richárd Püspökladány, Északi sor 9. 
sz. alatti lakos Sárrét utcai játszótér füves részének kaszálása 
iránti kérelméről 

 
Tóth László: Korábban voltak problémák, de úgy adjuk oda a területet 
használatra, ha a kérelmezett területen mindenhol lekaszálja a füvet. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
34/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága Kovács József Richárd Püspökladány, Északi sor 
9. sz. alatti lakos kaszálási kérelmét támogatja.  
 
Határidő: 2014. június 26. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 

4.) Előterjesztés Szabó Sándor Püspökladány, Görepart u. 41. sz. 
alatti lakos kaszálásra vonatkozó kérelméről 

 
Tóth László: Külterületi ingatlanról van szó. 
 
Jeney Tibor: Belterületi ingatlan, kijavítjuk. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
35/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága Szabó Sándor Püspökladány, Görepart u. 41. sz. 
alatti lakos kaszálási kérelmét támogatja. 
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Határidő: 2014. június 26. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 
 

5.) Előterjesztés Macsaj-Kovács András Püspökladány, Bartók B. u. 
13. sz. alatti lakos Püspökladány, 064/34. és a 064/35. hrsz-ú 
területek kaszálása iránti kérelméről 

 
Tóth László: A II. dűlő mögötti csatornapart.  
 
A bizottság 4 igen és 1 tartózkodással támogatja a határozati javaslatot.  
 
36/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága  Macsaj-Kovács András Püspökladány, Bartók B. 
u. 13. sz. alatti lakos kaszálási kérelmét támogatja.  
 
Határidő: 2014. június 26. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 
 
 

6.) Előterjesztés Horváth Lajos Püspökladány, Vásártér u. 36. sz. 
alatti lakos Püspökladány, 512/4. hrsz-ú terület kaszálása iránti 
kérelméről 

 
Jeney Tibor: Itt is javítani fogjuk az előterjesztést belterületre. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal a határozati javaslatot támogatja.  
 
37/2014. (VI. 18.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzata Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottsága Horváth Lajos Püspökladány, Vásártér u. 36. sz. 
alatti lakos kaszálási kérelmét támogatja. 
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Határidő: 2014. június 26. 
 
Felelős: Tóth László – bizottsági elnök 
 
 
 
 
Különfélék: 
 
Kardos István: A Tesconál lévő körforgalomnál lévő területet nem lehetne 
kiadni kaszálásra? 
 
Jeney Tibor: A közmunkások fogják elvégezni a kaszálást. 
 
Petőné Papp Margit: A Sportcsarnok mögötti járdánál a füves részt rendbe 
kellene tenni, valamint a Darányi Ignác utcán a fás területet. Mikor fogják 
átadni az Erdő utcánál a térkővel burkolt részt? 
 
Jeney Tibor: 2014. ősz az átadási határideje. Átvonultak a Mikszáth K. 
utcára dolgozni, utána fognak visszavonulni, ha ott befejezték a munkát.  
 
Rásó János: A Farkas-szigeti átjárónál a TSZ-szel szemben 3 méteres 
növényzet van, valamint az épülendő bentlakásos otthonnál is megnőtt a 
gaz. A szelektív hulladékgyűjtőknél a műanyag gyűjtők tele vannak. A 
szolgáltatóval egyeztetni kellene, hogy a nyári időszakban sűrűbben 
ürítsenek. A Rákóczi utcán a Japán akácokon nagyon sok száraz ág van, le 
kellene vágatni.  
 
Petőné Papp Margit: A Béke utcával szemben sarkon van egy épület, ki van 
szedve belőle az ajtók, ablakok. Odajárnak a kábítószeresek és más egyének 
is. Áldatlan állapotok vannak.  
 
Kincses László: Régen a csónakázó tó oda volt adva használatra a 
Szabadidős Társaságnak, utána pedig Ordasi Józsefnek. Ez hosszú távú 
megállapodás a kaszálásra? A Darányi Ignác utcán lévő területre a 
Városüzemeltető Kft. kötött-e használati megállapodást? A Lovas színház is 
kérdéseket merít fel. A Gabona melletti bejáró megszenvedi a 
forgalomnövekedést. 18-20 percig sorompó van. Ha ez 1,5 évig így zajlik, 
akkor a Farkas-szigeti átjárót kellene ajánlani a lakosságnak. Az Erdő utcai 
szervízút lassan készül. Képviselő-testületi döntés nélkül vették el a lehajtó 
sávot. Szabálysértési sorozatot hajt végre a kivitelező. Ezzel kapcsolatban 
kérem, hogy fogalmazzunk leveleket feléjük. Hogy létezik az, hogy az 5 db 
átjáróból 3 db nem használható? A Mikszáth K. utcai átjáró értelmetlen.               
A térfigyelő kamerát a Kiss F. utcán kellett volna felszerelni a közbiztonság 
szempontjából.  
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Jeney Tibor: 5 évig van szerződésünk Ordasi Józseffel. A korában ott maradt 
gallyak miatt nem tudtak mindent lekaszálni, azokat elhordatjuk.  
 
Szabó Attiláné: A városban hiányoznak jelzőtáblák és az információs táblák 
is nagyon kifakultak. 
 
Jeney Tibor: Jövő péntekre összehívnánk egy bejárást, előtte írásban várjuk 
összegyűjtve a problémákat. A városban a táblahiányosságokat a közút 
kezelőjének kell figyelni és pótolni.  
 
Szabó Attiláné: Több szeméttároló edény kellene a Tesco-nál, Kálvin J. 
utcán. A bérlakások előtti füves terület kaszálása kinek a feladata? 
 
Jeney Tibor: A Városüzemeltető Kft. feladata. 
 
Petőné Papp Margit: A Petri Pál utcán sok megállni tilos tábla van kihelyezve. 
Nem lehetne kivenni belőlük? 
 
Kincses László: A Nyíl utcán 3 oszlopon nem ég a világítótest. 
 
Szabó Attiláné: A Damjanich u. 25. sz. előtt is vibrál a lámpa. 
 
 
 
A bizottsági ülést követően a tagok kivonultak a Startmunka mintaprojekt 
helyszínére. 
 
 
A bizottsági ülés 16 óra 30 perckor fejeződött be. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

__________________________________  ________________________________ 
             Kincses László                                        Tóth László 
              bizottsági tag                                      bizottsági elnök 
 
 


